
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 17/07/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Επιτακτική ανάγκη η ένταξη της ποικιλίας «Αθήρι» Δωδεκανήσου στο 

πρόγραμμα Πρώιμης Συγκομιδής» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Την έντονη αντίδραση των παραγωγών του ως άνω τύπου σταφυλιού έχει 
προκαλέσει η απόφαση αρμοδίων υπηρεσιών του Υπουργείου σας, να μη 
συμπεριλάβει τον συγκεκριμένο τύπο σταφυλιού, στα μέτρα για τη λεγόμενη 
«πρώιμη συγκομιδή». Η απόφαση για αυτή την εξαίρεση, όπως μας αναφέρουν οι 
παραγωγοί, αποτελεί μεγάλο πλήγμα σε μια ήδη δυσχερή για αυτούς περίοδο, 
δεδομένου του ότι, η ως άνω ποικιλία «Αθήρι» αποτελεί την σημαντικότερη στη 
Δωδεκάνησο και καλύπτει άνω του 60% της συνολικής παραγωγής οινοστάφυλων 
στον νομό.   

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποιοι είναι οι λόγοι εξαίρεσης της προαναφερθείσας ποικιλίας οινοστάφυλου από 
το πρόγραμμα «πρώιμης συγκομιδής»;  
 
2. Προτίθεσθε να εξετάσετε εκ νέου το ανωτέρω ζήτημα, επανεντάσσοντας την 
ανωτέρω ποικιλία σταφυλιού στο πρόγραμμα «Πρώιμης Συγκομιδής», λαμβάνοντας 
υπόψη ότι, με τη διαμορφωμένη από την εν λόγω εξαίρεση κατάσταση, θα 
προκληθεί μεγάλη πίεση στην ήδη επιβαρυμένη ισορροπία μεταξύ προσφοράς και 
ζήτησης, αφού τα οινοποιεία αναμένεται, για το έτος 2020, να αντλήσουν σημαντικά 
μειωμένες ποσότητες λευκών ποικιλιών σταφυλιού και κυρίως, της ποικιλίας 
«Αθήρι»;   
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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